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Protokół VIII/24 

sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 28 października 2024 r. 

 

Obrady odbyły się  w sali Kameralnej Filharmonii Świętokrzyskiej w Kielcach.  

 

Obradom przewodniczyli: Wiceprzewodniczący Sejmiku Mieczysław Gębski 

oraz  Przewodniczący Sejmiku Andrzej Bętkowski.  

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10:10 i trwały do godz. 13:30.  

 

Nad prawidłowym przebiegiem obrad czuwali: mec. Beata Cedro-Łosak oraz 

mec. Mariusz Delipacy. 

 

Radni otrzymali następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie VIII sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego przez Przewodniczącego 

Sejmiku  - Pana Andrzeja Bętkowskiego. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Wystąpienie Rektor Uniwersytetu Jana Kochanowskiego w Kielcach - Pani prof. dr hab. 

Beaty Wojciechowskiej oraz Rektora Politechniki Świętokrzyskiej w Kielcach -  Pana 

prof. dr hab. inż. Zbigniewa Koruby. 

4. Zgłoszenie wniosków o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

5. Wybór sekretarzy obrad. 

6.  Głosowanie nad wnioskami o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla jednostek 

samorządu terytorialnego z województwa świętokrzyskiego z przeznaczeniem 

na udzielenie zasiłku celowego dla właścicieli gospodarstw rolnych, poszkodowanych 

w wyniku zdarzeń losowych związanych z niekorzystnymi warunkami atmosferycznymi: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Marszałek Województwa Pani Renaty 

Janik, 

b) stanowisko Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – wystąpienie  Przewodniczącego 

Komisji Pana Grzegorza Cepila, 

c) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny – wystąpienie  

Przewodniczącego Komisji Pana Kazimierza Mądzika, 

d) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Pana Łukasza Jabłońskiego, 

e) dyskusja, 

f) głosowanie uchwały. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów 

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego w transporcie 

drogowym w 2025 roku: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Województwa Pana 

Andrzeja Prusia, 
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b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą - 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Marcina Piętaka, 

c) stanowisko Komisji Samorządu Terytorialnego – wystąpienie Przewodniczącej Komisji 

Pani Małgorzaty Krzywdy, 

d) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Pana Łukasza Jabłońskiego, 

e) dyskusja, 

f) głosowanie uchwały. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powierzenia przez Województwo 

Świętokrzyskie Województwu Podkarpackiemu zadania organizacji publicznego 

transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej Sandomierz - gr. województwa - 

Rzeszów/Stalowa Wola, na odcinku od Sandomierza do granicy województwa 

świętokrzyskiego w 2025 r.: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Województwa Pana 

Andrzeja Prusia, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą - 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Marcina Piętaka, 

c) stanowisko Komisji Samorządu Terytorialnego – wystąpienie Przewodniczącej Komisji 

Pani Małgorzaty Krzywdy, 

d) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Pana Łukasza Jabłońskiego, 

e) dyskusja, 

f) głosowanie uchwały. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Województwu Małopolskiemu 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie 

zadania własnego dotyczącego organizacji połączeń o charakterze użyteczności 

publicznej na linii komunikacyjnej Sędziszów – Kraków Główny w rozkładzie jazdy 

pociągów edycji 2024/ 2025: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Województwa Pana 

Andrzeja Prusia, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą - 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Marcina Piętaka, 

c) stanowisko Komisji Samorządu Terytorialnego – wystąpienie Przewodniczącej Komisji 

Pani Małgorzaty Krzywdy, 

d) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Pana Łukasza Jabłońskiego, 

e) dyskusja, 

f) głosowanie uchwały. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze 

przetargu, nieruchomości stanowiących własność Województwa Świętokrzyskiego, 

położonych w Kielcach przy ul. Langiewicza: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Województwa Pana 

Andrzeja Prusia, 
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b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą - 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Marcina Piętaka, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Pana Łukasza Jabłońskiego, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze 

darowizny, na rzecz Skarbu Państwa – Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

nieruchomości położonych w Końskich: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Województwa Pana 

Andrzeja Prusia, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą - 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Marcina Piętaka, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Pana Łukasza Jabłońskiego, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli prowadzenia, jako wspólnej 

instytucji kultury, Muzeum Starożytnego Hutnictwa Świętokrzyskiego im. Mieczysława 

Radwana w Nowej Słupi wraz z Miastem i Gminą Nowa Słupia: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Województwa Pani 

Anity Koniusz, 

b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – wystąpienie Przewodniczącego 

Komisji Pana Pawła Krakowiaka, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej    

  Województwa Świętokrzyskiego na lata 2024 – 2040: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Skarbnika Województwa Pani Marii  

Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów -  wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Pana Łukasza Jabłońskiego, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2024 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Skarbnika Województwa Pani Marii 

Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów -  wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Pana Łukasza Jabłońskiego, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2024 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Skarbnika Województwa Pani Marii 

Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 
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b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów -  wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Pana Łukasza Jabłońskiego, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVIII/687/18 Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego z dnia 17 września 2018 r. w sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Skarbnika Województwa Pani Marii 

Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów -  wystąpienie Przewodniczącego Komisji 

Pana Łukasza Jabłońskiego, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

18. Informacja o analizie oświadczeń majątkowych za 2023 r.:  

a) wystąpienie Przewodniczącego Sejmiku Pana Andrzeja Bętkowskiego,  

b) wystąpienie Marszałek Województwa Pani Renaty Janik.  

19. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Samorządu Województwa    

  Świętokrzyskiego w roku szkolnym 2023/2024. 

20. Interpelacje i zapytania. 

21. Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego w okresie między 

sesjami. 

22. Informacja Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach 

podejmowanych pomiędzy sesjami. 

23. Sprawy różne. 

24. Zamknięcie VIII sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Stosownie do rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679  

z 27 kwietnia 2016r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 

osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 

95/46/WE (RODO) uczestnicy sesji zostali zapoznani z komunikatem, że przebieg obrad 

będzie transmitowany on-line na stronie internetowej Województwa Świętokrzyskiego.   

 

Nagranie z przebiegu obrad odzwierciedlające pełne wypowiedzi osób uczestniczących 

w sesji Sejmiku wraz z ich transkrypcją jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 

oraz na stronie samorządu województwa pod linkiem: 

https://www.swietokrzyskie.pro 

  

Przebieg posiedzenia: 

 

Ad 1. 

Wiceprzewodniczący Sejmiku Mieczysław Gębski otworzył obrady VIII sesji Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego. 

 

https://www.swietokrzyskie.pro/
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Następnie powitał radnych zgodnie z załączoną listą obecności ( zał. nr 1), Zarząd 

Województwa z Panią Marszałek Renatą Janik na czele, Skarbnik Województwa - Marię 

Fidzińską-Dziurzyńską, Rektor Uniwersytetu Jana Kochanowskiego w Kielcach Panią prof. 

dr hab. Beatę Wojciechowską oraz Prorektora Politechniki Świętokrzyskiej w Kielcach -  

Pana prof. dr hab. Artura Maciąga, dyrektorów jednostek organizacyjnych województwa 

oraz dyrektorów Departamentów Urzędu Marszałkowskiego, obecnych na sali gości 

(zał. nr 2 i 3) oraz wszystkich, którzy śledzili obrady poprzez stronę internetową 

Województwa.     

  

Wiceprzewodniczący Sejmiku poprosił radnych o zalogowanie się do systemu eSesja oraz 

otwarcie zakładki z VIII sesją. Poinformował, że sprawdzanie kworum, zgłaszanie 

się do dyskusji, zgłaszanie wniosków oraz głosowania będą odbywały się wyłącznie 

w systemie eSesja, zaś głos w dyskusji będzie można zabrać w momencie udzielenia go przez 

prowadzącego obrady.  

 

Ad 2. 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum. Poinformował, że w sesji 

uczestniczy 26 radnych, co pozwala procedować założony program i podejmować uchwały. 

 

Ad 3. 

Wiceprzewodniczący Sejmiku w imieniu Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

serdecznie pogratulował Pani Rektor prof. dr hab. Beacie Wojciechowskiej objęcia tej 

zaszczytnej funkcji oraz życzył wielu sukcesów, wytrwałości i satysfakcji z realizacji 

ambitnych celów. 

 

W dalszej części w obecność pozostałych członków Prezydium wręczył listy gratulacyjne dla 

Rektor Uniwersytetu Jana Kochanowskiego w Kielcach pani prof. dr hab. Beaty 

Wojciechowskiej oraz z uwagi na nieobecność Rektora Politechniki Świętokrzyskiej 

w Kielcach pana prof. dr hab. inż. Zbigniewa Koruby na ręce pana prof. dr hab. Artura 

Maciąga - Prorektora ds. Studenckich i Dydaktyki Politechniki Świętokrzyskiej 

w Kielcach. 

 

Głos zabrali: prof. dr hab. Beata Wojciechowska oraz prof. dr hab. Artur Maciąg. 

 

Ad 4. 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że za pośrednictwem systemu eSesja radni 

otrzymali w statutowym terminie porządek obrad.  

 

Następnie zapytał, czy są wnioski o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad?  

 

Jako pierwszy, w imieniu Przewodniczącego Sejmiku zgłosił wniosek o rozszerzenie 

porządku obrad o punkt - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr II/15/24 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 16 maja 2024 r. w sprawie 
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składu osobowego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska (zał. nr 4), jednocześnie 

uzasadniając ww. wniosek. 

Radny Grzegorz Cepil w imieniu Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska zgłosił wniosek 

o rozszerzenie porządku obrad o punkt - Rozpatrzenie projektu uchwały przyjmującej 

stanowisko dotyczące poparcia Apelu Nr 1/24 Sejmiku Województwa Małopolskiego z dnia 

26 sierpnia 2024 r. w sprawie zmian legislacyjnych w ustawie o podatku rolnym w zakresie 

określenia zasad przyznawania ulgi podatkowej z tytułu położenia gruntów na terenach 

podgórskich i górskich (zał. nr 5). 

 

Radna Jolanta Madioury w imieniu 18 radnych zgłosiła wniosek o uzupełnienie porządku 

obrad o projekt uchwały w sprawie apelu Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

dotyczącego budowy obwodnicy Ostrowca Świętokrzyskiego (zał. nr 6). Następnie uzasadniła 

ww. wniosek. 

Wiceprzewodniczący Sejmiku zapytał, czy są inne wnioski? 

 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

 

Stosownie do § 72 ust. 2a Statutu Województwa Świętokrzyskiego Wiceprzewodniczący 

Sejmiku otworzył dyskusję nad zgłoszonym projektem uchwały. 

 

Głos w dyskusji zabierali: radny Andrzej Pruś – Członek Zarządu, radny Jan Maćkowiak, 

radna Magdalena Zieleń, radna Jolanta Madioury, radny Henryk Milcarz. 

 

W trakcie dyskusji radny Andrzej Pruś – Członek Zarządu zgłosił wniosek formalny 

o odesłanie projektu uchwały do Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy 

z Zagranicą. 

 

Ad 5.  

Na sekretarzy obrad Wiceprzewodniczący Sejmiku zaproponował kandydatury radnych: 

Henryka Milcarza i Katarzyny Suchańskiej. 

 

Radni wyrazili zgodę. 

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie 

eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 26 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie wybór sekretarzy obrad w osobach radnych: Henryka 

Milcarza i Katarzyny Suchańskiej. Zapytał, kto z radnych jest za powołaniem sekretarzy, 

kto jest przeciwny, kto się wstrzymał od głosowania? 
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Wiceprzewodniczący Sejmiku stwierdził, że Sejmik dokonał wyboru sekretarzy obrad 

jednogłośnie tj. 26 głosami „za”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

 

Ad 6.  

Zgodnie z art. 21 ust. 2 ustawy o samorządzie województwa Sejmik może wprowadzić 

zmiany w porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Sejmiku.  

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku 

obrad o punkt - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/15/24 

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 16 maja 2024 r. w sprawie składu 

osobowego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Zapytał, kto z radnych jest 

za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto się wstrzymał od głosowania?  

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik jednogłośnie tj. 26 głosami „za”.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku 

obrad o punkt - Rozpatrzenie projektu uchwały przyjmującej stanowisko dotyczące poparcia 

Apelu Nr 1/24 Sejmiku Województwa Małopolskiego z dnia 26 sierpnia 2024 r. w sprawie 

zmian legislacyjnych w ustawie o podatku rolnym w zakresie określenia zasad przyznawania 

ulgi podatkowej z tytułu położenia gruntów na terenach podgórskich i górskich. Zapytał, kto 

z radnych jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto się wstrzymał od głosowania?  

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik jednogłośnie t.j. 26 głosami „za”.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek o uzupełnienie porządku 

obrad o projekt uchwały w sprawie apelu Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

dotyczącego budowy obwodnicy Ostrowca Świętokrzyskiego. Zapytał, kto z radnych jest 

za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto się wstrzymał od głosowania?  

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik większością głosów t.j. 23 głosami 

„za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się”.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

  

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku po przyjęciu wniosków poinformował, że: 

- rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/15/24 Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego z dnia 16 maja 2024 r. w sprawie składu osobowego 
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Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska zostanie uwzględnione w punkcie 18 porządku 

obrad po zmianach, 

 - rozpatrzenie projektu uchwały przyjmującej stanowisko dotyczące poparcia Apelu Nr 1/24 

Sejmiku Województwa Małopolskiego z dnia 26 sierpnia 2024 r. w sprawie zmian 

legislacyjnych w ustawie o podatku rolnym w zakresie określenia zasad przyznawania ulgi 

podatkowej z tytułu położenia gruntów na terenach podgórskich i górskich zostanie 

uwzględnione w punkcie 19 porządku obrad po zmianach, 

- rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie apelu Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

dotyczącego budowy obwodnicy Ostrowca Świętokrzyskiego zostanie uwzględnione 

w punkcie 20 porządku obrad po zmianach. 

 

Ad 7. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla jednostek 

samorządu terytorialnego z województwa świętokrzyskiego z przeznaczeniem na udzielenie 

zasiłku celowego dla właścicieli gospodarstw rolnych, poszkodowanych w wyniku zdarzeń 

losowych związanych z niekorzystnymi warunkami atmosferycznymi (zał. nr 11). 

 

Radna Renata Janik – Marszałek Województwa przedstawiła ww. projekt uchwały, 

a następnie wniosła o przyjęcie go przez Sejmik.  

 

Radny Grzegorz Cepil – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia 

Nr 8/24 stanowi zał. nr 12).  

 

Radny Kazimierz Mądzik - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 

i Spraw Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez 

Komisję (Opinia Nr 18/24 stanowi zał. nr 13).  

 

Radny Łukasz Jabłoński – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję. (Opinia Nr 34/24  

stanowi zał. nr 14).  

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku  otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie 

eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 27 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla jednostek samorządu terytorialnego z województwa świętokrzyskiego z przeznaczeniem 

na udzielenie zasiłku celowego dla właścicieli gospodarstw rolnych, poszkodowanych 

w wyniku zdarzeń losowych związanych z niekorzystnymi warunkami atmosferycznymi. 
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Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się od głosowania? 

 

Uchwała Nr VIII/114/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 27 

głosami „za” i stanowi zał. nr 15 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

 

Ad 8. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów 

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego w transporcie drogowym 

w 2025 roku (zał. nr 17). 

 

Radny Andrzej Pruś – Członek Zarządu przedstawił ww. projekt uchwały, a następnie 

wniósł o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Radny Marcin Piętak - Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 

i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję (Opinia Nr 12/24 stanowi zał. nr 18).  

 

Radna Małgorzata Krzywda – Przewodnicząca Komisji Samorządu Terytorialnego 

poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję. (Opinia 

Nr 9/24 stanowi zał. nr 19).  

 

Radny Łukasz Jabłoński – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję. (Opinia Nr 40/24 -

stanowi zał. nr 20).  

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego w transporcie drogowym w 2025 roku. Zapytał, 

kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się od głosowania? 

 

Uchwała Nr VIII/115/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 25 

głosami „za” i stanowi zał. nr 21 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 22 do protokołu. 
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Ad 9 – 10. 

Wiceprzewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty: 9 - 10 

z porządku obrad mogą być omówione łącznie. 

 

 Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwały w sprawach:                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

- powierzenia przez Województwo Świętokrzyskie Województwu Podkarpackiemu zadania 

organizacji publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej Sandomierz - gr. 

województwa - Rzeszów/Stalowa Wola, na odcinku od Sandomierza do granicy 

województwa świętokrzyskiego w 2025 r. (zał. nr 23), 

- udzielenia Województwu Małopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania własnego dotyczącego organizacji połączeń 

o charakterze użyteczności publicznej na linii komunikacyjnej Sędziszów – Kraków Główny 

w rozkładzie jazdy pociągów edycji 2024/ 2025 (zał. nr 24). 

 

Radny Andrzej Pruś – Członek Zarządu przedstawił ww. projekty uchwał, a następnie 

wniósł o przyjęcie ich przez Sejmik. 

 

Radny Marcin Piętak - Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 

i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów 

uchwał przez Komisję (Opinie Nr 13/24 i 14/24 stanowią zał. nr 25 i 26).  

 

Radna Małgorzata Krzywda – Przewodnicząca Komisji Samorządu Terytorialnego 

poinformowała o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez Komisję. (Opinie 

Nr 10/24 i 11/24 stanowią zał. nr 27 i 28).  

 

Radny Łukasz Jabłoński – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez Komisję. (Opinie Nr 41/24 

i 35/24 stanowią zał. nr 29 i 30).  

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie powierzenia przez Województwo Świętokrzyskie Województwu 

Podkarpackiemu zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego na linii 

komunikacyjnej Sandomierz - gr. województwa - Rzeszów/Stalowa Wola, na odcinku 

od Sandomierza do granicy województwa świętokrzyskiego w 2025 r.. Zapytał, kto z radnych 

jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr VIII/116/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 26 

głosami „za” i stanowi zał. nr 31 do protokołu.  
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Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 32 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

Województwu Małopolskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania własnego dotyczącego organizacji połączeń 

o charakterze użyteczności publicznej na linii komunikacyjnej Sędziszów – Kraków Główny 

w rozkładzie jazdy pociągów edycji 2024/ 2025. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr VIII/117/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 26 

głosami „za” i stanowi zał. nr 33 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 34 do protokołu. 

 

Ad 11. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze 

przetargu, nieruchomości stanowiących własność Województwa Świętokrzyskiego, 

położonych w Kielcach przy ul. Langiewicza (zał. nr 35). 

 

Radny Andrzej Pruś – Członek Zarządu przedstawił ww. projekt uchwały, a następnie 

wniósł o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Radny Marcin Piętak - Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 

i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję (Opinia Nr 16/24 stanowi zał. nr 36).  

 

Radny Łukasz Jabłoński – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję. (Opinia Nr 42/24 

stanowi zał. nr 37).  

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabierali: radny Gerard Pedrycz, radny Andrzej Pruś – Członek Zarządu, 

radna Katarzyna Suchańska, radna Renata Janik – Marszałek Województwa, radny Piotr 

Żołądek. 

 

Po zamknięciu dyskusji Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu, nieruchomości 

stanowiących własność Województwa Świętokrzyskiego, położonych w Kielcach przy 

ul. Langiewicza. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania? 
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Uchwała Nr VIII/118/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 18 głosami „za”, przy 1 glosie „przeciw’ oraz 7 głosach „wstrzymujących się” i stanowi 

zał. nr 38 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 39 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie 

eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 25 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad 12. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny, 

na rzecz Skarbu Państwa – Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad nieruchomości 

położonych w Końskich (zał. nr 40). 

 

Radny Andrzej Pruś – Członek Zarządu przedstawił ww. projekt uchwał, a następnie 

wniósł o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Radny Marcin Piętak - Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 

i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję (Opinia Nr 15/24 stanowi zał. nr 41).  

 

Radny Łukasz Jabłoński – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję. (Opinia Nr 43/24 

stanowi zał. nr 42).  

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Wiceprzewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie 

kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 26 radnych, 

tym samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, 

w drodze darowizny, na rzecz Skarbu Państwa – Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 

i Autostrad nieruchomości położonych w Końskich. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr VIII/119/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 26 

głosami „za” i stanowi zał. nr 43 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 44 do protokołu. 
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Ad 13. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli prowadzenia, jako wspólnej 

instytucji kultury, Muzeum Starożytnego Hutnictwa Świętokrzyskiego im. Mieczysława 

Radwana w Nowej Słupi wraz z Miastem i Gminą Nowa Słupia (zał. nr 45). 

 

Radna Renata Janik – Marszałek Województwa przedstawiła ww. projekt uchwały, 

a następnie wniosła o przyjęcie go przez Sejmik.  

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku przywitał przybyłego na obrady Sejmiku Senatora 

Rzeczypospolitej Polskiej Krzysztofa Słonia. 

 

Radny Paweł Krakowiak - Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia 

Nr 15/2024 stanowi zał. nr 46).  

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia woli prowadzenia, jako wspólnej instytucji kultury, Muzeum 

Starożytnego Hutnictwa Świętokrzyskiego im. Mieczysława Radwana w Nowej Słupi wraz 

z Miastem i Gminą Nowa Słupia. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr VIII/120/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 22 głosami „za”, przy1 głosie „wstrzymującym się” i stanowi zał. nr 47 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 48 do protokołu. 

 

Ad 14-16. 

Wiceprzewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty: 14 - 16 

z porządku obrad mogą być omówione łącznie. 

 

Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwały w sprawach:        

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2024 – 

2040 (zał. nr 49),  

- zmian w budżecie województwa na 2024 rok (zał. nr 50),  

- zmian w budżecie województwa na 2024 rok (zał. nr 51),  
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Maria Fidzińska-Dziurzyńska, Skarbnik Województwa, przedstawiła ww. projekty 

uchwał, a następnie wniosła o przyjęcie ich przez Sejmik. 

  

Wiceprzewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie 

eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 26 radnych, tym samym 

zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Radny Łukasz Jabłoński – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez Komisję. (Opinie Nr 36/24 - 

38/24  stanowią zał. nr 52-54).  

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabierali: radna Jolanta Tyjas. radna Renata Janik – Marszałek 

Województwa, radny Marek Bogusławski – Wicemarszałek Województwa, radny 

Sławomir Gierada. 

 

Po zamknięciu dyskusji Wiceprzewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie 

kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 26 radnych, 

tym samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2024 – 2040. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr VIII/121/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 23 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 55 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 56 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie pierwszy projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie województwa na 2024 rok. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr VIII/122/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 

tj. 17 głosami „za”, przy 9 głosach „wstrzymujących się” i stanowi zał. nr 57 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 58 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie drugi projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie województwa na 2024 rok. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 
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Uchwała Nr VIII/123/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 26 

głosami „za” i stanowi zał. nr 59 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 60 do protokołu. 

 

Ad 17. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVIII/687/18 Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego z dnia 17 września 2018 r. w sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej (zał. nr 61). 

 

Maria Fidzińska-Dziurzyńska, Skarbnik Województwa, przedstawiła ww. projekt 

uchwały, a następnie wniosła o przyjęcie go przez Sejmik. 

  

Radny Łukasz Jabłoński – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję. (Opinia Nr 39/24 

stanowi zał. nr 62).  

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Wiceprzewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie 

kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 21 radnych, 

tym samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

W dalszej części poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XLVIII/687/18 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 17 września 2018 r. 

w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr VIII/124/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 21 

głosami „za” i stanowi zał. nr 63 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 64 do protokołu. 

 

Ad 18. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/15/24 Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego z dnia 16 maja 2024 r. w sprawie składu osobowego 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska (zał. nr 4).  

Wiceprzewodniczący Sejmiku przedstawił ww. projekt uchwały, a następnie wniósł 

o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Następnie otworzył dyskusję. 
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Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Wiceprzewodniczący Sejmiku przekazał prowadzenie obrad 

przybyłemu Przewodniczącemu Sejmiku Andrzejowi Bętkowskiemu.  

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 26 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

W dalszej części poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr II/15/24 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 16 maja 2024 r. w sprawie 

składu osobowego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr VIII/125/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 26 

głosami „za” i stanowi zał. nr 65 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 66 do protokołu. 

 

Ad 19. 

Radni otrzymali projekt uchwały przyjmującej stanowisko dotyczące poparcia Apelu Nr 1/24 

Sejmiku Województwa Małopolskiego z dnia 26 sierpnia 2024 r. w sprawie zmian 

legislacyjnych w ustawie o podatku rolnym w zakresie określenia zasad przyznawania ulgi 

podatkowej z tytułu położenia gruntów na terenach podgórskich i górskich (zał. nr 5). 

   

Radny Grzegorz Cepil - Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

przedstawił ww. projekt uchwały, a następnie wniósł o przyjęcie go przez Sejmik.  

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

    

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały 

przyjmującej stanowisko dotyczące poparcia Apelu Nr 1/24 Sejmiku Województwa 

Małopolskiego z dnia 26 sierpnia 2024 r. w sprawie zmian legislacyjnych w ustawie 

o podatku rolnym w zakresie określenia zasad przyznawania ulgi podatkowej z tytułu 

położenia gruntów na terenach podgórskich i górskich. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr VIII/126/24 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 25 

głosami „za” i stanowi zał. nr 67 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 68 do protokołu. 
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Ad 20. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie apelu Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

dotyczącego budowy obwodnicy Ostrowca Świętokrzyskiego (zał. nr 6). 

 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony w pkt 4 porządku obrad. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabierali: radny Jan Maćkowiak, radny Andrzej Pruś – Członek Zarządu, 

radna Magdalena Zieleń, radna Jolanta Madioury, radny Henryk Milcarz. 

 

W trakcie dyskusji radny Andrzej Pruś – Członek Zarządu zgłosił wniosek formalny 

o odesłanie projektu uchwały do Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy 

z Zagranicą. 

 

Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek 

formalny o odesłanie projektu uchwały do Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy 

z Zagranicą. 

 

Wniosek formalny w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik większością głosów t.j. 15 

głosami „za”, przy 11 głosach „przeciw”.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 69 do protokołu. 

 

Ad 21. 

Przewodniczący Sejmiku przedstawił „Informację Przewodniczącego Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego o wynikach analizy rocznych oświadczeń majątkowych 

radnych Województwa Świętokrzyskiego za rok 2023 oraz innych oświadczeń złożonych 

przez radnych w 2024 roku” (zał. nr 70). 

 

Radna Renata Janik - Marszałek Województwa przedstawiła „Informację dla Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych złożonych 

Marszałkowi Województwa Świętokrzyskiego 2023 i 2024 r.” (zał. nr 71). 

 

Ad 22. 

Radni otrzymali Informację o stanie realizacji zadań oświatowych Samorządu Województwa   

Świętokrzyskiego w roku szkolnym 2023/2024 (zał. nr 72). 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał radnych, czy są uwagi do przedmiotowego materiału. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął powyższą Informację.  
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Ad 23. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radna Jolanta Madioury zgłosiła interpelację w sprawie Rudzkiego Parku Kulturowego 

w Gminie Ćmielów. 

 

Radny Gerard Pedrycz zgłosił zapytanie w sprawie dotacji udzielonych spółce 

Międzygminny Zakład Gospodarki Odpadami Komunalnymi Spółka z o.o. 

 

Ad 24.  

Radni otrzymali Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego 

 w okresie między sesjami (zał.nr 73). 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał radnych, czy są uwagi do przedmiotowego materiału. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął powyższe Sprawozdanie.  

 

Ad 25. 

Radni otrzymali Informację Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku 

o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami (zał. nr 74). 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał radnych, czy są uwagi do przedmiotowego materiału. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Sejmiku zapoznał radnych z Informacją dot. Korespondencji Prezesa 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach. 

Stenogram ww. informacji stanowi załącznik nr 75 do protokołu.. 

 

W dalszej części Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął Informację 

Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach podejmowanych 

pomiędzy sesjami.  

 

Ad 26. 

Sprawy różne. 

 

1. Przewodniczący Sejmiku poinformował, że termin kolejnej sesji – zgodnie 

z harmonogramem - to 18 listopada 2024r. Poprzedzą ją posiedzenia Komisji w dniach 12-

15 listopada 2024 r. Poprosił radnych o  rezerwację ww. terminów w swoich kalendarzach. 

 

2. Przypomniał, że do końca października bieżącego roku można zgłaszać wnioski 

o przyznanie Odznaki Honorowej Województwa Świętokrzyskiego. Jest to już 11 edycja 
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tego odznaczenia  Wzory wniosków są dostępne w Biuletynie Informacji Publicznej oraz 

na stronie internetowej Urzędu Marszałkowskiego. Poprosił radnych, aby za ich 

pośrednictwem informacja ta dotarła do społeczności lokalnych.  Wnioski o nadanie 

Odznaki może składać Marszałek Województwa i Przewodniczący Sejmiku, ale także  

komisje i kluby radnych, inicjatywę w zakresie przyznania Odznaki osobie fizycznej lub 

podmiotowi można ją zrealizować za pośrednictwem Komisji bądź Klubu.  

 

Ad 27. 

Przewodniczący Sejmiku ogłosił zamknięcie VIII sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego. 

 

 

Wiceprzewodniczący Sejmiku                                       Przewodniczący Sejmiku                                                               

 

 

           Mieczysław Gębski                                                      Andrzej Bętkowski                                                              

 

 

 

 

     Sekretarze obrad: 

 

radny Henryk Milcarz                     radna Katarzyna Suchańska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Protokół sporządził: 

Robert Świstak 


